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Prohlášení Zastupitelstva Města Hronova 
 
My zastupitelé města Hronova sledujeme v posledních týdnech a měsících různá 
mediální prohlášení ohledně divadelního festivalu Jiráskův Hronov. V této chvíli 
nechceme pitvat a rozebírat podstatu ani obsah těchto prohlášení a vyjádření, ale 
vzhledem k nepřehlednosti celé situace cítíme potřebu deklarovat následující: 
 
Jako nejvyšší samosprávný orgán města Hronova jednoznačně vyjadřujeme podporu 
pořádání festivalu, který nese ve svém názvu jméno našeho milovaného města a 
jméno váženého a slavného rodáka. Divadlo má v Hronově již téměř dvousetletou 
tradici, vždy bylo důležitou součástí života ve městě, což potvrzuje i skutečnost, že 
budova Jiráskova divadla je v našem městském znaku a my chceme v rozvíjení této 
tradice pokračovat.  
 
Námi deklarovaná podpora festivalu znamená, že podnikneme všechny kroky, které 
jsou reálně v našich silách, aby u nás festival mohl probíhat v důstojných a 
přátelských podmínkách, aby se zde všichni účastníci a návštěvníci festivalu cítili co 
nejlépe a rádi se k nám vraceli.  
 

 


